
Resnejši študij gradiva - prihranek časa nasejah
Franc Malnar, inženir gozdarstva, vodja nabavnega oddelka, združuje delo v

Papirnici Vevče od 1. aprila 1981. daljc. Tako rekočob prihodu v tovarno, ki se
je v njej izredno hitro vključil v delovni, samoupravni in družbenopolitični
ritem, je bil takoj voljan sprejeti funkcijo predsednika VII. konfercnce dclega-
cij za zbor združenega dela naše občinske skupščine, ki jo sestavljajo delegacije
petih tozdov in delovne skupnosli skupnih služb vevške papirnice.

To je poleg napornih nalog pri vo-
denju nabave v sedanjem zaostre-
nem gospodarskem času, ko se pri
oskrbi surovin in reprodukcijskih
materialov vsak dan srečujemo s te-
žavami, odgovorna funkcija. ki
vzame precej časa — tako delovnega
kot prostega —, saj je »nemogoče
obširna gradiva za seje občinske
skupščine preštudirati med delovnim
časom,« pravi tovariš Mahnar.
»Morda je včasih to delno šlo, danes
pa to sploh ni mogoče; največkrat ni
časa niti za to. da bi zajetno ovojnico

sploh odprl, ampak jo neodprto od-
nesem domov in tam urejam domače
branje. Moram reči, da prispe gra-
divo za seje dokaj pravočasno, je pa
zelo obširno in pisano pravzaprav de-
Iavcu v nedomačem jeziku. Prav zato
porabim še več časa, da materiai
preštudiram najprej sam in potem
njegovo vsebino v poljudnem jeziku
posredujem članom na sejah konfe-
renc delegadj.«

Tovariš Malnar sklicuje seje kon-
ferenc delegacij redno dva do tri dni

pred sejo občinske skupščine. Ker
delegati dobro vedo, koliko prostega
časa vzame sodelovanje na sejah
ZZD. se navadno pojavijo težave pri
izbiri delegata za posamezno sejo. In
velikokrat mora tudi to dolinost
opraviti kar sam. Marsikdo se brani
najbrž zaradi tega, ker je pač treba na
seji konference delegacij poročati
tudi o sklepih in stališčih, sprejetih na
prejšnji seji občtnske skupščine.
»Mislim, da bi bile seje občinske
skupSčine lahko precej krajSe in
bolj jedrnate, če bi vsi delegati ozi-
roma konference delegacij za ZZD
gradivo preštudirali vsaj tako po-
zorno kot mi. Žal pa ni tako in po-
trebna so dodatna obširna pojasnje-
vanja in razlage, vse to pa je seveda
že zapisano v gradivu,« je kritično
pripombnil.

Tovariš Malnar, funkdjo, ki jo je
prevzel, vestno opravl;a, kljub pre-
cejšnji delovni obremenjenosti. »V
tem delu so tudi svetle točke; nikoli
prej nisem bil tako dobro seznanjen z
vsem, kar se dogaja v občini in repu-

bliki in po svojih močeh skušam le in-
formaciie posredovati tudi drugim.«
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